



Physical Scrip Deposit Application Form
實物股票存入申請表格

To 致：First Fidelity Capital (International) Limited (“FFCIL”)

Account Name 賬戶名稱	Account No. 賬戶號碼
----------------------	---------------------

Stock Code 股份代號	Stock Name 股份名稱	Certificate Number 股票號碼		Total Share Quantity 合共股份數量
		From 由	To 至	

I hereby agree that 本人特此同意：

- The terms and conditions by CCASS of all physical scrip must be observed.
經由中央結算系統收存之股票需受其規則及條例所約束。
- Any deposit of physical scrip must go to my/our account of the same name. Your Company does not accept the physical scrip with shareholder’s name (i.e. third party) different from the Account Holder’s name. Therefore, I/we declare that the ultimate beneficiary right has not changed. In addition, I/we agree to compensate for all losses and legal liabilities to your company which is caused by the above instructions made by me/us.
任何實物股票的存入必須至本人/吾等的同名戶口。貴公司不接受存入非帳號持有人 (即第三者) 之股票。因此，本人/吾等聲明最終受益權沒有改變。另外，本人/吾等在此同意賠償貴公司因本人/吾等上述指示導致的一切損失及法律責任。
- Instruction for same day settlement processing MUST be sent before **12:00 noon**. Sales order of physical scrip will only be accepted by your Company normally after 10 trading days when the physical scrip has been deposited into CCASS and the physical scrip has been verified and validated.
如欲於當日處理交收程序，必須於**中午十二時前**提交申請書。存入實物股票必須持中央結算系統為有關股票作核實及確認後才可以沽出有關股票，貴公司正常情況下需要存入實物股票後十個交易日才可以沽出有關股票。

Signature(s) 簽署 (for corporate, with Company Chop 如屬公司客戶，請連印章)	Name(s) of Signer(s) 簽字人姓名 : _____
	Date 日期 : _____

*****For Internal Use Only 此部分由公司填寫*****

Signature Verified by	Processed by	Approved by
Date :	Date :	Date :